
Geachte fractieleden , 
 
Bij deze wil ik u vragen of er al nader onderzoek is gedaan naar de Veel te  hoge 
concentratie Cadmium , en zware metalen bij het paard wat tijdens de quarantaine 
gestorven is ,en als enige voor sectie was aangeboden ? 
Slechts een van de 12 overleden paarden is toen aangeboden terwijl er wel een export 
vergunning werd afgegeven !! De doodsoorzaak is nooit vastgesteld en wellicht zijn deze 
eveneens als het wel aangeboden paard ook door te hoge concentraties zware metalen 
bezweken ! 
 
Aangezien er ook na de drooglegging niet zo nauw gekeken werd naar de milieu wetgeving 
,net als vandaag de dag het geval is ,  zeker in de “Natuur gebieden ,,niet  ,zou een 
gifschandaal heel goed tot de mogelijkheden kunnen behoren !! 
 
Willens en wetens deze paarden en Edelherten in de voedselketen brengen is 
onverantwoord voor bekend is Waar deze zware metalen vandaan gekomen zijn , of dat 
toevallig dit paard een witte kat batterij heeft ingeslikt ! 
 
Graag bespreekbaar maken vandaag in de vergadering !! 
Of zit u op een nieuw schandaal te wachten? 
 
Graag Uw reactie , 
 
In afwachting , 
 
 


